
Oświadczenie złożone 

przez senatora Zdzisława Pupę 

na 55. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 czerwca 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra administracji i cyfryzacji Rafała Trzaskowskiego, do ministra spraw 

wewnętrznych Bartłomieja Sienkiewicza oraz do prezydent miasta stołecznego Warszawy Hanny Gronkie-

wicz-Waltz 

Szanowni Panowie Ministrowie! Szanowna Pani Prezydent! 

25 maja bieżącego roku w Warszawie odbył się mecz ważny dla drużyny Legii Warszawa i jej kibiców. 

Kibice Legii świętowali po meczu na ulicach Warszawy: na Trakcie Królewskim i Placu Zamkowym. Bardzo 

się cieszę, że mieli powody do radości, ale niepokoi mnie fakt, iż usuwanie jej objawów mogło się okazać 

kosztowne. Trakt Królewski i Plac Zamkowy były pokryte stłuczką z butelek po piwie. Sprzątanie tego było 

na pewno dość kosztowne. 

W związku z tym mam pytanie do Państwa: kto pokrył te zwiększone koszty? Na kibicowskiej radości zy-

skał klub Legia Warszawa, zyskali również producenci piwa i – może – warszawscy restauratorzy z Traktu 

Królewskiego. Czy nie jest jednak tak, że koszty obciążają inne osoby, w tym kibiców innych klubów i in-

nych dyscyplin sportowych oraz osoby o innych zainteresowaniach, czyli generalnie podatników? Czy jest 

możliwe, by koszty ponosił ten, kto korzysta? 

Zdzisław Pupa 

 




